
Protokół Nr 36/09

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Ełku, które odbyło się w dniu 
25 czerwca 2009 roku.

W  posiedzeniu  udział  wzięli członkowie Komisji w/g załączonej listy   obecności; 
na  6 członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 4. 
Obrady Komisji i podejmowane decyzje będą prawomocne.
W  posiedzeniu  Komisji  nie  uczestniczyli  radni:  Ireneusz  Dzienisiewicz  i  Tomasz 
Makowski.
 
Ponadto w obradach Komisji uczestniczyli:

• Artur Urbański – Z-ca Prezydenta Miasta Ełku,
• Zdzisław Smalec – inspektor Wydziału MK,
• Magdalena Tyszka  –  strażniczka Straży Miejskiej.

Przyjęty porządek obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenie Komisji.
3. Rozpatrzenie skargi Pana Bogusława Olszaka.
4. Przyjęcie planu pracy Komisji na II półrocze 2009 roku.
5. Ciąg dalszy kontroli prawidłowości i potrzeby wykonania remontu chodnika przy 

ulicy Moniuszki.
6. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu  1 - ego   
 Posiedzenie  Komisji  otworzył  Przewodniczący Komisji  Jan  Wielgat.  Powitał 

zebranych, stwierdził prawomocność obrad i przedstawił propozycję porządku obrad.
Członkowie Komisji nie wnieśli zastrzeżeń do propozycji porządku obrad i przez 

aklamację przyjęli porządek obrad jak wyżej.  
 

Do punktu  2 - ego
Nie  zgłoszono uwag do protokołu  nr  35/09  z  dnia  15 czerwca 2009 roku, 

wobec tego protokół został przyjęty bez uwag poprzez aklamację.    
 
Do punktu 3 – ego 

Strażniczka Straży Miejskiej Magdalena Tyszka   omówiła postępowanie, jakie 
zostało  podjęte  przez  Straż  Miejską  w  sprawie  wykroczenia  popełnionego  przez 
Pana Olszaka.  Oskarżenia kierowane przez Pana Bogusława Olszaka na działania 
Straży  Miejskiej  są  pomówieniem.  Strażnicy  postępowali  zgodnie  z  prawem 
i wymaganymi procedurami.

Przewodniczący Komisji  Jan Wielgat  poinformował,  że został  przygotowany 
projekt uchwały uznający za bezzasadną skargę z dnia 11 maja 2009 roku złożoną 
przez Pana Bogusława Olszaka na Prezydenta Miasta oraz Straż Miejską w Ełku.
Członkowie  Komisji  po  wysłuchaniu  wyjaśnień  strażniczki  oraz  zapoznaniu  się 
z treścią uzasadnienia do projektu uchwały w głosowaniu jawnym; 4 głosami „za” 
jednomyślnie uznali skargę za bezzasadną.
Projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  Pana  Bogusława  Olszaka  wraz 
z uzasadnieniem w załączeniu do protokołu.



Do punktu 4 - ego  
Przewodniczący Komisji Jana Wielgat przedstawił zebranych propozycje planu 

pracy Komisji na II półrocze 2009 roku – w załączeniu do protokołu.
Radny Romuald Baranowski  zwrócił  się z wnioskiem, aby pkt.  3 propozycji 

planu pracy otrzymał brzmienie:
3. Kontrola zamówień publicznych wybranych inwestycji miejskich.

Członkowie Komisji, jednomyślnie – przez aklamację przyjęli propozycje planu pracy 
Komisji na II półrocze 2009 roku wraz z wnioskiem radnego R. Baranowskiego.

Do punktu 5 - ego  
 Przewodniczący  Komisji  Jan  Wielgat   zaproponował,  by  przekazać 

Prezydentowi Miasta protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji, są w nim zawarte 
zgłoszone uwagi do prowadzonej kontroli.

Członkowie  Komisji  stwierdzili  jednak,  że  powinien  zostać  sporządzony 
dokładny protokół pokontrolny.

Wywiązała się dyskusja.
Radny  Romuald  Baranowski  –  w  trakcie  przeprowadzenia  kontroli 

stwierdziliśmy, że nie podobał się nam sposób rozliczenia tej inwestycji, miano nam 
wykazać, że procentowy sposób rozliczenia tej inwestycji był dla miasta korzystny, 
część prac ujętych w przedmiarze nie została wykonana.  Ogólnie późno podjęto 
decyzję o realizacji tego zadania. 

Przewodniczący Komisji Jan Wielgat – na podstawie załączonej dokumentacji 
fotograficznej można stwierdzić, że chodnik i podjazdy były jeszcze w bardzo dobrym 
stanie.  Chciałby  zatem,  aby  również  przestawiono  członkom  Komisji  procedurę 
przetargową.

Z-ca Przewodniczącego Komisji Bogusław Wisowaty – brak jest  rozliczenia 
co się stało z rozebranymi płytkami chodnikowymi – brak dokumentu przekazującego 
te płytki. 

Członkowie Komisji kończąc w dniu dzisiejszym kontrolę dot.  prawidłowości 
i potrzeby przeprowadzenia remontu chodnika  przy ulicy Moniuszki w Ełku przyjęli 
protokół z kontroli, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do punktu 6 - ego  
  Z-ca  Przewodniczącego  Komisji  Bogusław  Wisowaty  zwrócił  uwagę,  że 

należy  szczegółowo sporządzić  rozliczenie rozebranych kamiennych krawężników 
z Parku Solidarności – ile ich było i co się z nimi stało.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała: Przewodniczył:

Małgorzata Stachowiak Jan Wielgat
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